
 
  
     

 

I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Har Naalakkersuisut planer om at ansætte en fangstkontrollør til vort lands østkyst ved Tasiilaq? 

2. Er det korrekt forstået, at man ikke vil ansætte en fangstkontrollør ved Tasiilaq, fordi man allerede 

har en fangstkontrollør ansat ved Ittoqqortoormiit? 

(Medlem af Inatsisartut, Laura Táunâjik, Siumut) 

 

Begrundelse:  

Befolkningen i Tasiilaq og omegn har i flere år gentagne gange efterspurgt, om man ikke skal have ansat en 

fangstkontrollør? Da ansvaret ikke er i kommunen, kan Kommuneqarfik Sermersooq ikke blande sig i dette 

spørgsmål. Derfor ønskes det at så længe at behovet for jagtkontrol er så stort som det er, at 

Naalakkersuisut bør etablere en fangstkontrollør ordning. 

Jeg ønsker, at mit spørgsmål besvares indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage. 

 


